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REGIDORIA D’EDUCACIÓ 
 

ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA I DE CONTROL DE 

CULTURA, EDUCACIÓ, JOVENTUT I ESPORTS 

 

Lloc de celebració: Mislata, sala de reunions del 4t pis del Centre Cultural. 

 

Data de celebració: dimecres, 5 de desembre de 2018. 

 

Hora de començament: 14:05 hores. 

 

Assistents: 

 Pepi Luján Martínez (Presidenta). 

Antonio Arenas Almenar. 

Ana María Julián Ruiz. 

 Ximo Moreno Porcal. 

 Maika Tarín Darrocha. 

Javier Santes Alpuente. 

 Dolores Hortelano Ramón. 

Fernando Gandía Escorihuela. 

Alejandro Martínez Montoro. 

Javier Gil Marín. 

José María González Murgui. 

 

Secretari de la Comissió: Roberto Vallés Villena (P.D. 1720/2018, de data 23 

maig). 

 

Assumptes tractats: 

 

1. Aprovació de l'acta de la sessió de data 7 de novembre de 2018. 

 

L'acta s'aprova per unanimitat dels presents. 

 

2. Assumptes de control. Subvenció de la Conselleria d'Educació, Investigació 

Cultura i Esport per a activitats de foment de la lectura en biblioteques i 

agències de lectura públiques. 

 

Res a comentar respecte d'això pels grups polítics. 

 

3. Precs i preguntes 
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Pren la paraula el Sr. González i pregunta sobre si van a realitzar-se activitats 

extraescolars en l'època de nadal i reis. 

 

La Sra. Luján respon que hi haurà activitats en la dita època de cultura, joventut i 

edudació. El Sr. Moreno diu que de Joventut, es realitzaran les activitats de 

“Nadal actiu”, “Escoleta de nadal” i el taller de nadal a l'avinguda de la Pau. 

El Sr. Gil pregunta sobre si existeixen per abonar-se algun conveni amb els clubs 

esportius. També pregunta la data de realització de la Sant Silvestre, pel cost 

total de la decoració en els carrers amb motiu de les festes nadalenca, i que  s'ha 

ampliat respecte a l'any anterior. 

 

El Sr. Gandia sol·licita que se li responguen en aquesta comissió a les 21 

preguntes que va realitzar en l'anterior comissió. A més, pregunta sobre les 

reformes dels camps de futbol-8, i pregunta per què s'ha agafat part del jardí i qui 

ho va ordenar. També pregunta si en els camps de futbol s'estan jugant partits 

oficials i qui ho ha autoritzat. Continua i pregunta si en la data del dia 28 de 

novembre s'han entregat tots els camps de futbol i, en cas contrari, quan està 

previst que s'entreguen. 

 

Respecte a les ajudes del material escolar pregunta si s'han concedit, quants 

diners i el mode que es resol la subvenció. Que ha rebut queixes de diversos 

pares sobre la dita ajuda, i pregunta per què s'ha dificultat més enguany tant en 

els materials susceptibles de subvenció com en els tràmits que s'ha de seguir. 

Pregunta per què s'ha exigit la firma digital, i finalitza preguntat si hi ha hagut més 

queixes per part dels usuaris en aquest procediment. 

 

Segueix el Sr. Gandia i diu que en l'últim Ple, el grup popular va aprovar els 

pressupostos a canvi que es conveniara amb els  centres educatius la quantitat 

de 94.000 € per a ajuda als xiquets del municipi, i pregunta que en quin punt es 

troba aquesta. També pregunta sobre els convenis amb entitats esportives en el 

sentit de quins han cobrat la subvenció i quines estan pendents de cobrar. 

 

Pren la paraula el Sr. Arenas i diu que es respondrà en la següent comissió, i que 

les 21 preguntes es van respondre en la comissió d'Interior. Contesta que la data 

de la Sant Silvestre serà el 28 de desembre. I quant a la decoració s'ha ampliat 

l'ornamentació, i que quan estiga l'expedient conclòs es podrà consultar. 
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El Sr. Gandia diu que les 21 preguntes es van respondre en una comissió 

diferent d'aquesta, i que s'ha de respondre en aquesta que és el fòrum on s'ha de 

debatre i no en una altra. 

 

La Sra. Luján diu que es van contestar en la dita comissió amb l'ànim d'acurtar el 

termini per a contestar i no esperar a aquesta comissió. I que les respostes seran 

les mateixes que ja es van donar en la comissió on es van contestar. 

 

El Sr. Gandia respon que no s'ha contestat en aquesta comissió i demanem que 

es conteste en aquesta comissió i no en una distinta. 

 

La Sra. Luján diu que es va respondre en una altra comissió perquè pareixia que 

teníeu més pressa a rebre la informació i per això es va fer en la comissió 

d'interior però que les respostes són les mateixes a les mateixes preguntes. 

 

El Sr. Gandia respon que li l'agraeixen però que el correcte és contestar en 

aquesta comissió. I pensava que s'anaven a respondre ací també, però es va 

contestar en una comissió on no podia debatre. I entenc que se m'ha de 

respondre ací i no vam poder agafar totes les respostes. Es va fer la comissió en 

la comissió d'interior però encara no tenim l'acta i per això considerava que s'han 

de respondre en aquesta comissió. 

 

La Sra. Luján diu que perquè hi haguera respostes hauria d'haver-ho dita allí. 

 

El Sr. Gandia diu que entén que s'ha de respondre ací i les respostes no han de 

debatre's en l'altra comissió i entenc que s'han de contestar ací i que quede 

reflectit en l'acta. 

 

La Sra. Luján diu que entén que hauria d'haver-ho fet constar el teu portaveu de 

la comissió d'Interior. 

 

El Sr. Gandia respon que el Sr. Catalá ho va fer com a excepció, però entenc que 

és ací on s'han de debatre i així poder contestar en l'acte. 

 

La Sra. Luján diu que en la pròxima comissió se vos contestarà. Les torneu a 

formular. 

 

Es produeix una discussió entre alguns membres de la taula del grup popular i 

del grup socialista. 
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Continua la Sr. Luján i diu que s'arrepleguen una altra vegada les preguntes i en 

la pròxima comissió se vos contestarà. 

 

Quant als camps de futbol i les tanques del jardí, es deu al fet que els tècnics van 

dir que els camps de futbol 7 i 8, i calia tindre mesures de corredor de seguretat. 

 

Quant a les obres la Sra. Luján  s'han recepcionat el dia 28 de novembre de 

2018. 

 

El Sr. Gandia pregunta si ja estan obertes per al seu ús. 

 

La Sra.  Luján contesta que el 28 de novembre estan tots els camps entregat en 

aqueixa data, però a la següent comissió se vos contestarà. 

 

Pren la paraula el Sr. Arenas i respon que prefereix contestar una vegada parlat 

amb els tècnics. 

 

El Sr. Gandia diu que només que et passes per ací es pot veure, que la pregunta 

és concreta, i que segons l'expedient s'anaven a entregar el dia 28 de novembre 

de 2018. 

 

El Sr. Arenas respon que segons l'expedient d'obres la resposta és afirmativa, 

que en aqueixa data s'ha fet la recepció de les obres. Que ho té a disposició en 

l'expedient.  

 

El Sr. Moreno contesta que l'expedient és d'obres. 

 

El Sr. Gandia pregunta si estan finalitzats els camps i que si estan entregats els 

camps. I que si estan finalitzats, pregunta si es pot jugar. 

 

El Sr. Arenas diu que això és una altra pregunta. 

 

El Sr. Gandia diu que pregunta per tots els camps, i almenys els del futbol 8 

s'estan utilitzant. 

 

La Sra. Luján diu que es respondrà en la següent comissió. 
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Quant a la pregunta sobre les queixes de les ajudes de material escolar, la Sra. 

Luján pregunta quines són les queixes. 

 

El Sr. Gandia diu que no sap si les queixes s'han fet per registre d'entrada i que 

per què s'han dificultat els tràmits. 

 

La Sra. Luján respon que no hi ha constància d'aqueixes queixes, i s'estan 

resolent les ajudes sense cap queixa. 

 

Pren la paraula la Sra. Julián i diu que no s'ha dificultat la normativa i que quan 

es dóna una subvenció s'ha de justificar. Però enguany, l'interventor ha demanat 

que es justifique perquè considera que cal entregar les ajudes segons allò que 

s'ha gastat fins al límit. La firma digital serveix per a justificar que estan al corrent 

de la Seguretat Social i Hisenda i que no hem rebut cap queixa. Respecte a la 

quantia, la Sra. Julián diu que és un poc més de 60.000 euros, i es resolen 

presentant la documentació requerida. L'únic inconvenient era la factura i és el 

que l'interventor ha demanat. 

 

Quant a la quantia dels 94.000 euros, se vos informarà en la reunió corresponent. 

D'on isca de la partida ho sabreu, no puc avançar el que es va a parlar en la 

reunió. 

 

El Sr. Gandia vol fer constar en acta l'agraïment del seu partit a la Sra. Julián per 

contestar educadament i que s'haja contestat en aquesta comissió. 

 

I, sense més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les catorze hores i 
quaranta-cinc minuts del dia cinc de desembre de dos mil díhuit, del contingut de les 
quals s'estén la present acta, i de tot això, com a secretari, certifique. 

 
LA PRESIDENTA,  EL SECRETARI, 

 
 
 

ELS REGIDORS I LES REGIDORES ASSISTENTS, 
 
 
 


